
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 27. 12. 2022 online
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Přítomni:
Zápis dělá Petr Šťastný.

1. Petr Šťastný
2. Damián Baraníkk
3. Denys Lysenko
4. Jařda Kříž
5. Lucka Procházková
6. Martin Uždil
7. Richard Kraus
8. Vít Kalianko
9. Láďa Louka
10. Adéla Bejdová
11. Albert Havlíček
12. Emil Poľák
13. Standa Lepič
14. Jan Pokorný
15. Štěpán Pechman
16. Pavel Lehký
17. Martin Paleček
18. Matyáš Rak

0. Schválení programu zasedání

Usnesení 00
Představenstvo klubu FIT++ schvaluje program zasedání v následující podobě:
0. Schválení programu zasedání
1. Schválení zápisu ze zasedání 5.10.2022
2. Nový počet členů představenstva pro volební období 2023-2024
3. Složení volební komise pro volební období 2023-2024
n. Různé

4-0-0 - Usnesení bylo přijato

https://docs.google.com/document/d/1o7Iv5j0pspmIuqxafskYOhqYoi8K5t2-pvv1uYW8CEk/edit?usp=sharing


1.  Schválení zápisu ze zasedání 5.10.2022

Usnesení 01
Představenstvo klubu FIT++ schvaluje zápis ze zasedání 5.10.2022.
4-0-0 - Usnesení bylo přijato

2. Nový počet členů představenstva pro volební období
2023-2024

Soptík: 5 členů dává smysl. Bylo to za nás, bylo to předtím. Je to dobrý počet, ani
málo ani moc.
Jařda: Je otázka, kolik lidí bude kandidovat, a jestli má někdo ze současného
představenstva ambice kandidovat.
Soptík: Vím tak o třech, čtyřech lidech, kteří plánují kandidovat. Já sám bych zvážil
kandidaturu pouze v případě, že by mě o to požádal někdo, kdo chce jít na
předsedu, jinak nevím o tom, že by někdo další chtěl. Lidí každopádně asi bude
dost.
Lucka: Mám stejné informace, mělo by to vyjít dobře.

Usnesení 02
Představenstvo klubu FIT++ stanovuje počet členů představenstva pro období
2023-2024 na pět členů.
4-0-0 - Usnesení bylo přijato

3. Složení volební komise pro volební období 2023-2024

Soptík: Navrhuje složení Matyáš Rak, Vít Kalianko, Petr Vilímek. Matyáš je starší
člen který ví co a jak, Petr je nový který alespoň zjistí, jak to funguje. A Vítek byl v
minulé volební komisi, tak to může kdyžtak odnavigovat.
Lucka: Přijde mi to jako dobrý nápad, je fajn že tam bude i někdo z bývalé volební
komise který už ví, jak to chodí.
Jařda: Bude potřeba koupit Election Buddy (jestli to bude online), tuším že to bylo
zhruba pět stovek nebo tak něco.
Panuje shoda, že to chceme udělat online.

Usnesení 03
Představenstvo klubu FIT++ stanovuje volební komisi pro lednové volby do
představenstva 2023 ve složení Matyáš Rak, Vít Kalianko, Petr Vilímek.
4-0-0 - Usnesení bylo přijato



n. Různé

Soptík: nakoupil jsem FIT++ placky a samolepky na notebook. Ty bych chtěl
rozdávat za odevzdané zprávy o projektech a minulým členům představenstev
FIT++, prostě lidem, kteří se tu angažují a něco dělají.

Soptík: Máme novou skříň.
Standa: viz zde, máme tam dvojskříň a ještě poličku nahoře, měli bychom komplet
vyklidit sklad a přesunout se tam.
Soptík: Zařídím to během zkouškového, zároveň tam vylepíme dovnitř QR kód na
sdílený dokument, aby každý mohl vzít mobil a upravit inventář věcí, co tam je. Ať
je přehled, co vlastně máme a nemáme.
Standa: Já pomůžu, alespoň se konečně zbavím toho zbytku FIT++ věcí, co mám u
sebe.
Probíhá diskuze ohledně klíčů, nakonec se shodujeme, že bychom nejspíš měli mít jeden
přímo pro nás, který by byl u někoho z představenstva.

Jařda: Jaké velké akce plánujeme?
Standa: FIT Party a LAN Party.
Soptík: Já budu organizovat LAN Party.
Postupně se vyjmenovávají lidé, kteří by mohli pomoct nebo něco zařídit.
Soptík: A co FIT Party, kdo by ji chtěl organizovat?
Ohlušující ticho.
Kolektiv: Mohl by se toho ujmout Pavel Kolský, Štěpán a Mára.
Soptík: Nějak něžně jim zkusím oznámit, že to budou organizovat.

Předběžně tedy organizátoři:
Nový akce: FIT Party: Pavel Kolský, Stepech, Mára
LAN Party: Soptík, Standa, Láďa - VRko Modex, Láďa, Víťa, Julča

Ostatní akce jsou buď malé, nebo za tak dlouho, aby to řešilo až příští
představenstvo.

Soptík ukončuje zasedání v 19:40.

https://discord.com/channels/808276641603649607/906904986460512326/1042098522616500274

